
NA OBISKU V KS STANEŽIČE - MEDNO

S čistimi računi v boljši jutri
Tokrat smo svoj obisk zopet na-

menili eni primestnih krajevnih
skupnosti. skorai že na samem mest-
nem pragu. To so Stanežiče - Med-
no, ki leži oh cesri med I.iubliano in
Medvodami. Vas Stanežiče kot nase-
lje je nekoliko pomaknjeno pod goro
z gozdom in ga je s ceste težko v ce-
loti objeti s pogledom ker ga zakriva
obronek vzdolž že skoraj izkorišče-
nih gramoznic. V starem delu naselja

vidno, da so si prizadevali to doseči
pri neštetih naslovih in tudi pri Inte-
gralu. Zato ni težko zaključiti, da za
neuresničene želje krajanov ne raore.
biti odgovorna krajevna skupnost,
ampak druge strokovne ustanove, če
niso dovolj strokovno pretehtale
vseh možnosti. Pomembno je, da je
bilo vprašanje postajališča vsaj pri-
bližno dovolj ugodno rešeno za kra-
jane.

ne s 15 otroki in smo težko živeli.
Veliko smo pretrpeli med NOB.
Otroci smo ostali brez staršev, oče je
bil ubit v Begunjah, mati pa je bila
v zaporu. Kot tkalka sem 13 let dela-
la v treh izmenah, zdaj delam v dveh,
delo tkalke pa vsakdo ve, da ni lah-
ko. Zdaj ko se bližam letom upokoji-
tve, pa nam nameravajo delovno do-
bo še podaljšati. Mislim da to ne bi
bilo pravično«, je razmišljala. Meni-

Motel Medno sodi v sestav SOZD
»Kompas Jugoslavija«, oziroma
TOZD »Magistrat« Ljubljana. Poleg
sob z 42 ležišči, restavracijskimi pro-
stori se ukvarja tudi s prodajo blaga
za devize. Ker je bil objekt zgrajen
že pred davnimi leti, je postal tehnič-
no in poslovno zastarel, zaradi kon-
forta, ki ne ustreza več današnjim
zahtevam gostov pa tudi premalo
vabljiv. K temu se je pridružila še
težava zaradi zamakanja ravne stre-
he z meteorno vodo, tako da so se
pri podjetju odločili motel popolno-
ma prenoviti. S prenovo so pričeli 15
marca letos tako da je sedaj ves mo-

Kati in Pavle Canltar

je precej zapuščenih hiš ki razpadajo
pod zobom časa, vendar še vedno
kažejo dovolj nazorno, da so to bile
nekoč močne kmečke domačije.
Zdaj je menda samo še kakšnih pet
domačij, ki se pretežno ukvarja in
preživlja s kmetijsko proizvodnjo.
Več kot polovica vasi je novih prebi-
valcev, ki so si tu postavili domove in
nove hiše.

Na obisk v to krajevno skupnost so
nas pravzaprav zvabila pisma neka-
terih krajanov naslovljena na naše
uredništvo po drugi po odgovor Kra-
jevne skupnosti z obsežnim doku-
mentacijskim gradivom, ki nasprotu-
je navedbam prvih. Krajani Stane-
žič so namreč nedolgo tega pridobili
svoje dolgo pnCakovano avtobusno
postajališče mestnega potniškega
prometa za progo 15 proti Medvo-
dam, o čemer je poročalo tudi naše
glasilo dne 25. decembra lani. Na
tem postajališču smo izstopili in se
peš napotili proti naselju. Tam smo
za svoja sogovornika izbrali naključ-
na krajana in ju zmotili sredi dela.
Takole sta nam odgovorila Kati in
Pavle Cankar iz Stanežič št. 4 na
vprašanje, kako so krajani zadovolj-
ni oziroma nezadovoljni z novim av-
tobusnim postajališčem:

»Za nas je to velika pridobitev, saj
smo morali poprej hoditi skoraj 3 ki-
lometre peš do prvega postajališča
v Šentvidu ali Mednega oziroma
obratno. Seveda bi bilo še veliko
ugodnejše, čebi bila proga št. 1 po-
daljšana iz Šentvida skozi Stanežiče,
toda česar ni bilo mogoče doseči, pač
ni mogoče. Da bi se Krajevna skup-
nost ne prizadevala dovolj, pač ni
mogoče reči«, sta pritrjevala drug
drugemu.

Njunemu mnenju v prid govori tu-
di obsežen svežčnj vseh mogočih
vlog, zapisnikov sej in druge kore-
spondence, katere nam je posredo-
vala Krajevna skupnost. Iz nje je raz-

Naša sogovornika sta nas nato
vljudno povabila še v hišo, kjer je
pogovor ob kavici stekel še o drugih
temah. Mimogrede smo izvedeli, da
sta polhograjca, da živita tu že 21 let
in sta zaposlena v Dekorativni. Tu-
kaj sta si ustvarila družino z dvema
otrokoma ter zgradila hišo. Povedala
sta nam s ponosom, da je naš znani
skakalec Miran Tepeš njihov vaščan,
da imajo v vasi zelo aktivno gasilsko
društvo katerega tajnik je njihov sin,
ki je sedaj na odsluženju vojaškega
roka. Njihova Krajevna skupnost je
skupaj s Kmetijsko zadrugo Medvo-
de sprožil akcijo med krajani na po-
budo očeta Mirana Tepeša, da bodo
že letos lahko gledali kabelsko tele-
vizijo, saj so doslej v tem okolišu
lahko gledali le I in II program Ijub-
ljanske televizije in le redki zagreb-
škega na II. programu. Akcija zelo
dobro poteka, sta dejala, krajani ne-
godujejo nekoliko le zaradi tega, ker
nikakor ne morejo zvedeti za končni
obračun stroškov, saj akontacij, ki
jih plačujejo na KS, nikakor noče biti
konec. Gospodar je pohvalil tudi ak-
cijo KS s katero so krajani obnovili
v vasi vso električno napeljavo ter
napeljali telefonsko omrcžje pod
zemljo. V kraju nimajo mesnice niti
trgovine. Nekaj je slišati, je dejal, da
bo menda trgovino z živili in dnevni-
mi potrebščinami odprl neki zaseb-
nik, kar bi bilo prav in nujno potreb-
no, če le ne bo ostalo samo pri bese-
dah, je podvomil.

Ko bosta opuščeni obe gramozni-
ci, ki sedaj močno kazita okolico,
upajo da se bo uresničila njihova že-
lja, da bo zgrajena nova cesta med
Guncljami in Stanežičami. Na tem
predelu pa bo stala tudi nova indu-
strijska in obrtna cona.

Sogovornikova žena Kati, tkalka,
je dejala, da ne ve ali bo res podaljša-
na delovna doba za tri leta in da bi to
bilo krivično. »Sem iz številne druži-

mo, da najbrž upravičeno. S stiskom
rok smo se prisrčno poslovili.

Na poti skozi Stanežiče na avto-
busno postajališče, se vendarle ni-
smo mogli ubraniti vprašanja, zakaj
bi »Integral« ne mogel uvesti proge
št. 1 skozi Stanežiče, saj je od enega
do drugega konca naselja vsaj 20 mi-
nut hoda, pa tudi cesta, čeprav ne
najboljša?

MOTEL MEDNO BO
POLETIZNOVA
VABLJIV

Za kratek čas smo se pomudili še
v Mednem in obiskali tamkajšnji mo-
tel, ki je znan ne samo našim go-
stom, ampak ve zanj še marsikateri
turist in popotnik izven naše dežele.
Poleg gostilne Cifman, ki je vedno
zelo obiskana zaradi dobre postrež-
be, odlične kuhinje in nudenja pre-
nočišč, se z oddajanjem sob ukvarja
še nekaj zasebnikov. Medno je torej
poznano po turistični dejavnosti če-
prav šteje zelo malo hišnih številk.
Ugodna lega tik ob zelo prometni
cesti je kot nalašč primerna za turi-
stično dejavnost.

tel pravo gradbišče. Kot je povedal
direktor Motela, Vinko Potrč, so se-
daj poslovanje tako organizirali, da
zaradi tega promet ne bo v ničemer
okrnjen. Po temeljiti prenovi bo mo-
tel bogatejši za 25 ležišč katere bodo
pridobili z dogradnjo ene etaže in
povečanjem restavracijskih kapaci-
tet. Razširili bodo tudi letno teraso,
ves objekt pa bo prekrit z dvokapnič-
no streho in bo tako po vizuelnem
videzu vsklajen z okoljem. Čeprav
bodo povečane kapacitete, ne name-
ravajo zaposlovati novih delovnih
moči ali jih bodo vsaj minimalno,
morda za 2 ali 3 delavce, je dejal.

Celotna prenova objekta bo stala
po predračunski vrednosti 940 mili-
jonov dinarjev in bo predvidoma
končana do 1. avgusta letos. Projekt
zanjo je izdelal Projektivni biro Idri-
ja, za notranjo opremo pa lastni In-
vesticijski oddelek »Kompasa«. Izva-
jalec del je »Smelt« Ljubtjana, s svo-
jimi proizvajalci od katerih je največ-
ji »Ingrad« TOZD Ljubljana. Ker
dela tečejo po planu, ni bojazni, da
bi objekt ne bil prenovljen do roka,
zagotavlja Vlado Toplak, delovodja
gradbišča. Ivo Osolnik


